



- 首页
- 期刊介绍
- 基本信息
- 编委会
- 编辑团队
- 期刊荣誉
- 收录一览
- 征稿简则
- 作者中心
- 编辑中心
- 订阅指南
- 联系我们
- English

吉首大学学报：社会科学版 » 2006, Vol. 27 » Issue (2): 105-109 DOI:

经济学研究

最新目录 | 下期目录 | 过刊浏览 | 高级检索

« Previous Articles | Next Articles »»

关于建立中韩自由贸易区的构想

(吉林大学 经济学院, 吉林 长春 130022)

A Conception of the Establishment of Sino-Korean Free Trade Zone

(Economics School of Jilin University, Changchun Jilin 130022, China)

- 摘要
- 参考文献
- 相关文章

全文: PDF (457 KB) HTML (1 KB) 输出: BibTeX | EndNote (RIS) 背景资料

摘要 就中韩自由贸易区建立的背景、可行性进行了分析,并提出了建立中韩自由贸易区所应采取的步骤。

关键词: 自由贸易区 可行性 步骤

Abstract: As the intensity of international competition, many countries take the regional economic cooperation as an efficient way to promote their influence. Although South Korea and China did not establish formal relationship till the year of 1992, their cooperation has been developed fast both in breadth and in depth, and the relationship between them has set a good example for other countries. Naturally, the establishment of Sino-Korea Free Trade Zone will benefit each other greatly. In this paper, we will discuss the backgrounds, feasibilities and procedures of establishing such an area.

Key words: free trade zone feasibility procedure

服务

- 把本文推荐给朋友
- 加入我的书架
- 加入引用管理器
- E-mail Alert
- RSS

作者相关文章

- 李俊江
- 范硕

作者简介: 李俊江(1957-),男,吉林大学经济学院教授、博士生导师;范硕,吉林大学经济学院硕士研究生。

引用本文:

李俊江,范硕. 关于建立中韩自由贸易区的构想[J]. 吉首大学学报:社会科学版, 2006, 27(2): 105-109.

LI Jun-Jiang, FAN Shuo. A Conception of the Establishment of Sino-Korean Free Trade Zone[J]. Journal of Jishou University (Social Sciences), 2006, 27(2): 105-109.

- [1] 周春雪. 加快建立中韩自由贸易区推动东亚经济一体化[J]. 东南亚纵横, 2005, (6).
- [2] 汪素芹. 中韩贸易的主要障碍与合作途径[J]. 世界经济研究, 2003, (6).
- [3] [韩]李圭泽. 关于建立中韩自由贸易区的设想[J]. 当代亚太, 2005, (2).

没有找到本文相关文献

版权所有 © 2012《吉首大学学报（社会科学版）》编辑部
通讯地址：湖南省吉首市人民南路120号《吉首大学学报》编辑部 邮编：416000
电话传真：0743-8563684 E-mail: jsdxxb@qq.com 办公QQ: 44134225
本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发 技术支持: support@magtech.com.cn